



TRANSACTION LIMIT INCREASE - CUSTOMER REQUEST FORM

نموذج زيادة حد المعاملة

Transfers and Bill Payments Transaction Limit Increase in Channels

زيادة حد عمليات التحويل وسداد الفواتير من خلال القنوات

To: Dubai Islamic Bank ("Bank")

Subject: Increase limits for Online Banking/Mobile App financial Transaction

Dear Dubai Islamic Bank,

I /We holder of Account under Account Name

would like to increase Online Banking/Mobile App transactions limit for

Customer CIF _____.

Transaction Type(s)	Requested limits in AED/FCY (Per Day Limit)
External Transfer Limits (Outside DIB)	
Internal Transfer Limits (Inside DIB)	
Bill Payment(s) *	

* Biller Name for Bill Payment (Naqoodi and / or Trakhees only)

Terms and Conditions:

- I/ We do hereby irrevocably and unconditionally agree and accept that I/we shall be responsible for all the risk might be caused by increasing the financial limits for online transactions including Internet Banking and Mobile Banking, and the Bank shall not bear any responsibility of the financial loss resulting from increasing the financial limits and the actions of the Bank as per my/our request to increase the limit of the financial transaction ("Request"). This shall be done subject always to UAE Central Bank's regulations.
- Increased limit shall be applicable on all accounts under the above mentioned Customer CIF. The Limits for foreign currency Accounts will be increased in Equivalent AED currency.
- Post Approval, customer shall have the option to change the limit within the limit as approved by the BANK, through limit management option.
- I/We further irrevocably and unconditionally release and discharge the Bank, its affiliates and their directors, officers and employees from any and all liabilities arising and/or in relation to the action of the Bank upon the Request. For avoidance of doubt, I/We the undersigned, shall not assert any claim, and waives any right to assert any claim(s) against the Bank, its affiliates and their directors, officers and employees for any loss, damage or injury suffered or alleged and/or legal actions, costs or expenses of whatsoever nature arising out of the action of the Bank upon the Request and/or the online transactions including the Internet Banking and Mobile Banking services.
- The Internet Banking and Mobile Banking shall be subject to the terms and conditions of the Bank, displayed on the Bank's website. Accepting of which, is a condition of utilizing the online transactions including the Internet Banking and Mobile Banking services.
- Emirates ID copy for all the signatory(s) / Account holder to be attached along with the Request.
- Specific to Companies only: Authorized signatories as per account mandate shall sign the limit increase request as per account mandate in bank records Also, this form shall remain in full force and effect at all times, including without limitation any change in the constitution of such entity / Non - Individual customers.
- I/we indemnify the Bank and hold the Bank harmless and indemnified from any and all costs, claims, demands, expenses (including legal costs) and liabilities suffered by me/us arising out of the financial transactions made under the Request and I/we discharge the Bank, its directors and employees from any and all such liabilities.
- The terms and conditions of the Request shall be governed by the UAE Laws and all disputes shall be submitted to the exclusive jurisdiction of the competent courts of Dubai.
- This Request is unconditional, final and irrevocable and shall remain in full force and effect at all times, including without limitation shall bind my/our assigns, successors and heirs.
- By signing this Request, I/We the undersigned, irrevocably and unconditionally confirm to have read, understood and agreed to the above terms and conditions of the Request and accepted the same along with other general terms and conditions for bank accounts and Islamic Banking services of the Bank and subject to such terms and conditions as specified by the Bank from time to time.

إلي: بنك دبي الإسلامي ش.م.ع ("البنك")

الموضوع: زيادة حد المعاملات المالية للخدمات المصرفية عبر الإنترنت / تطبيقات الهاتف المتحرك

أعزائنا بنك دبي الإسلامي،

أنا / نحن صاحب الحساب تحت اسم الحساب

نرغب في زيادة حد المعاملات المصرفية عبر الإنترنت / تطبيق الهاتف المتحرك

للمتعامل رقم CIF _____.

نوع (أنواع) المعاملة	الحدود المطلوبة بالدرهم الإماراتي / عمله اجنبي (الحد اليومي)
حدود التحويل الخارجية (خارج البنك)	
حدود التحويل الداخلي (داخل البنك)	
سداد الفواتير	

اسم مزود الخدمة للفواتير (نقودي / تراخيص فقط)

الشروط والأحكام:

- أنا / نحن نتفق بموجب هذا بشكل لا رجعة فيه ودون قيد أو شرط وأوافق على أنني / ستكون مسؤولين عن جميع المخاطر التي قد تنجم عن زيادة الحدود المالية للمعاملات عبر الإنترنت بما في ذلك الخدمات المصرفية عبر الإنترنت والخدمات المصرفية عبر الهاتف المتحرك، ولن يتحمل البنك أي مسؤولية الخسارة المالية الناتجة عن زيادة الحدود المالية وإجراءات البنك حسب طلبي / طلبنا لزيادة حد المعاملة المالية ("الطلب"). يتم ذلك مع مراعاة تعليمات مصرف دولة الإمارات العربية المتحدة المركزي.
- سيتم تطبيق زيادة الحد على جميع الحسابات بموجب رقم المتعامل المذكور أعلاه. سيتم رفع حدود حسابات العملات الأجنبية بما يعادل الدرهم.
- بعد الموافقة، يكون للمتعامل خيار تغيير الحد ضمن الحد المعتمد من قبل البنك، من خلال خيار إدارة الحد.
- أنا / نحن نعفي البنك والشركات التابعة له وأعضاء مجلس إدارته وموظفيه من أي وجميع المسؤوليات الناشئة و / أو فيما يتعلق بإجراءات البنك عند الطلب، وبلا رجعة ودون قيد أو شرط. لتجنب الشك، أنا / نحن الموقعون أدناه، لن أقوم بأي مطالبة، كما اتنازل عن أي حق في تأكيد أي مطالبة (مطالبات) ضد البنك والشركات التابعة له وأعضاء مجلس إدارته ومديريهم والموظفين عن أي خسارة أو ضرر أو إصابة لحقت أو الإجراءات أو التكاليف أو المصروفات المزمومة و / أو القانونية مهما كانت طبيعتها الناشئة عن إجراء البنك بناء على الطلب و / أو المعاملات عبر الإنترنت بما في ذلك الخدمات المصرفية عبر الإنترنت والخدمات المصرفية عبر الهاتف المتحرك.
- تخضع الخدمات المصرفية عبر الإنترنت والخدمات المصرفية عبر الهاتف المتحرك لشروط وأحكام البنك المعروضة على موقع البنك الإلكتروني. يعتبر قبول أي منها شرطاً لاستخدام المعاملات عبر الإنترنت بما في ذلك الخدمات المصرفية عبر الإنترنت والخدمات المصرفية عبر الهاتف المتحرك.
- إرفاق نسخة من الهوية الإماراتية لجميع الموقعين / صاحب الحساب مع الطلب.
- خاص بالشركات فقط: يجب على الموقعين المعتمدين وفقاً لتفويض الحساب التوقيع على طلب زيادة الحد وفقاً لتفويض الحساب في السجلات المصرفية أيضاً، سيظل هذا النموذج سارياً ومعمولاً به في جميع الأوقات، بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر أي تغيير في الشكل القانوني لهذا الكيان / العملاء غير الأفراد.
- أنا / نحن نعوض البنك عن أي وجميع التكاليف والمطالبات والنفقات (بما في ذلك التكاليف القانونية) والالتزامات التي تتحملها أنا / نحن الناشئة عن المعاملات المالية التي تتم بموجب الطلب وأنا / نقوم بإعفاء البنك وأعضاء مجلس إدارته وموظفيه من أي وجميع هذه الالتزامات.
- تخضع شروط وأحكام الطلب لقوانين دولة الإمارات العربية المتحدة، ويجب أن تخضع جميع النزاعات للسلطة القضائية المصرية للمحاكم المختصة في اماره دبي.
- هذا الطلب غير مشروط ونهائي وغير قابل للإلغاء وسيظل ساري المفعول والتأثير الكامل في جميع الأوقات، بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر، ملزم لي والموحول لهم / وورثته والخلف العام والخاص.
- بالتوقيع على هذا الطلب، أنا / نحن الموقعون أدناه، نؤكد بشكل لا رجعة فيه ودون قيد أو شرط أننا قد قرأنا وفهمنا ووافقنا على الشروط والأحكام المذكورة أعلاه للطلب وقبلت/قبلنا ذلك إلى جانب الشروط والأحكام العامة الأخرى للحسابات المصرفية والخدمات المصرفية الإسلامية لبنك وتخضع للشروط والأحكام التي يحددها البنك من وقت لآخر.

Purpose for Increase in Transaction Limit

Customer Name: _____

Date: _____

Authorized Signatory/ Account Holder Name	Signature (As per bank Records)

Company Stamp	

For Bank Use Only:			
Branch Name/ABS		Date:	
Staff/RM Name:		Staff/RM Signature and ID Number:	
Branch Manager/ Unit Head Name:		Signature:	
Business Head Name:		Signature:	

Signature Verification Stamp.

الغرض من زيادة حد المعاملة:

اسم المتعامل: _____

التاريخ: _____

التوقيع (حسب السجلات المصرفية)	اسم الموقع / صاحب الحساب المعتمد

ختم الشركة	

لاستعمال البنك فقط			
اسم الفرع/ABS	التاريخ:		
الموظفين/ مدير العلاقات: التوقيع ورقم بطاقة:	الموظفين/ مدير العلاقات التوقيع ورقم بطاقة:		
مدير الفرع/ اسم رئيس الوحدة:	التوقيع:		
اسم رئيس الأعمال:	التوقيع:		

ختم التحقق من التوقيع.